

700. 各種農産物作付反別 自明治四十二年至同四十四年 續

Table showing agricultural production statistics for various crops (Cotton, Hemp, Flax, Tobacco, etc.) from 1909 to 1914, categorized by province and total.

701. 各種農産物收穫高 自明治四十二年至同四十四年

Table showing agricultural production statistics for various crops (Rice, Soybeans, etc.) from 1909 to 1914, categorized by province and total.

701. 各種農産物收穫高 自明治四十二年至同四十四年 續

Table showing agricultural production statistics for various crops (Cotton, Hemp, Flax, Tobacco, etc.) from 1909 to 1914, categorized by province and total.

702. 水蔘收納額及紅蔘製造高 自明治三十五年至同四十四年

Table showing statistics for ginseng (Water ginseng collection amount and Red ginseng production) from 1902 to 1914, including collection volume, compensation, and average price.

703. 牛馬羊豚驢騾現存數 自明治四十二年至同四十四年

Table showing the current number of livestock (Cattle, Horses, Sheep, Pigs, Donkeys, Mules) from 1909 to 1914, categorized by province and total.